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Abstract (en)
[origin: US4888128A] Fluorescent brightener salts of the formula <IMAGE> in which A denotes the anion of an anionic cellulose fluorescent
brightener, R1 denotes alkyl, alkenyl, aralkyl, aryl or cycloalkyl, R2, R3 and R4 denote hydrogen or R1, or together, including the N atom, form a
heterocyclic ring, and n denotes 1 or 2, are suitable for incorporation into paper-coating slips. The brightened coating slips are distinguished, inter
alia, by the fact that the achievable greying limit is very high.

Abstract (de)
Aufhellersalze der Formel <IMAGE> worin A = das Anion eines anionischen Celluloseweißtöners, R1 = Alkyl, Alkenyl, Aralkyl, Aryl oder Cycloalkyl,
R2, R3 und R4 Wasserstoff oder R1, oder gemeinsam unter Einschluß des N-Atoms einen Heterocyclus bilden, und n = 1 oder 2 bedeuten, eignen
sich deshalb zur Einarbeitung in Papierstreichmassen. Die aufgehellten Streichmassen zeichnen sich u.a. dadurch aus, daß die erreichbare
Vergrauugsgrenze sehr hoch liegt.
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